
Protokoll fört vid årsmöte med BK Allians den 4 september 2007  
 
 
§1 
Ordförande Bernt-Olof Bengtsson öppnade årsmötet. 
 
§2 
Årsmötet förklarades behörigen utlyst. 
 
§3 
Dagordningen fastställdes. 
 
§4 
Till mötesordförande valdes Bernt-Olof Bengtsson och till mötessekreterare 
valdes Monica Mikkelsen. 
 
§5 
Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Rolf Mattsson och Birgitta 
Östenson. 
 
§6a 
Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes. 
 
§6b 
Kassören Inger Östenson-Träff redogjorde för årsredovisningen 06/07. 
Årsmötet godkände årsredovisningen. 
 
§7 
Anders Aronsson föredrog revisionsberättelsen vilken godkändes av årsmötet. 
 
§8 
Årsmötet fastställde resultat- och balansräkningen. 
 
§9 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
§10 
Årsavgiften förblev oförändrad. Budgeten godkändes. 
 
§11 
Motionen från Nils Ferntoft upplästes och diskuterades. 
 
§12a 
Till ordförande för ett år valdes Bernt-Olof Bengtsson. 
 
§12b 
Till styrelseledamöter för två år valdes Bertil Nilsson, Birgitta Södergren och 
Inger Östenson-Träff. 
 
 



§12c 
Till styrelsesuppleanter för ett år valdes Göran Andersson, Mikael Mårtensson 
och Jörgen Peterson. 
 
§13a 
Till revisorer för ett år valdes Anders Aronsson och Gertrud Johansson. 
 
§13b 
Till revisorssuppleant valdes Holmfridur Palmqvist. 
 
§14 
Till ledamöter i valberedningen valdes Sofia Alecu, Karl-Erik Karlsson och 
Anne-Marie Swärd (sammankallande). 
 
§15 
Som representanter till Hallands Bridgeförbunds årsmöte valdes Lars Adie och 
Bertil Nilsson 
 
§16 
Svante Hallén efterlyste en verksamhetsplan och föreslog spel på 
fredagskvällarna. 
Lennart Andersson föreslog spel för nybörjare på torsdagskvällarna.  
Diskussion fördes om handicapspel.  
Anne-Marie Swärd vädjade till medlemmarna att inte använda parfym. 
Hon framförde också önskemål om muntlig information efter styrelsemöten till 
medlemmarna. 
Avgående styrelseledamoten Eva Månsson avtackades med en varm applåd. 
Klubbmästarna i par Svante Hallén och Jan Wiström uppvaktades med 
blommor och vin. Deras namn hade också ingraverats på Sven Rågwalls 
vandringspris.  
Sture Anderssons namn hade också ingraverats eftersom han var den förste 
som löste bridgeproblemet. 
 
§17 
Årsmötet avslutades. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
………………………………………  …………………………………….. 
Monica Mikkelsen   Bernt-Olof Bengtsson 
 
 
 
……………………………………….  ……………………………………… 
Birgitta Östenson   Rolf Mattsson 
   


